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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-02/2021 
Datum:  9. 3. 2021 

   
ZAPISNIK 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 9. 3. 2021, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvan Peršolja, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana 
Kastelic, Goran Simčič, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar, Damjan Birtič, Zvezdan Prinčič, Karlo Passoni, 
Romana Velišček 
 
Opravičeno odsoten: Boris Šfiligoj, Denis Rusjan  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Mateja Ambrožič, 
Mojca Treplak, Dušan Bremec - vodja medobčinske inšpekcijske službe in medobčinske redarske službe  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 16. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Poročilo o delu Medobčinske uprave – Medobčinske inšpekcijske službe in Medobčinske redarske službe v 

letu 2020 
5. Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Brda – druga obravnava 
6. Imenovanje predstavnikov Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo 
7. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Cerovo   
8. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Šmartno   
9. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 16. redne seje   
10. Pobude in vprašanja svetnikov  
11. Realizacija sklepov 16. redne seje 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 16. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 16. redne seje.  
 
Na predlagani zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 16. redne seje.  
 

Ad 3.  
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 17. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED 17. redne seje.  
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Ad 4. 
 
Poročilo o delu Medobčinske uprave – Medobčinske inšpekcijske službe in Medobčinske redarske službe v letu 2020 
 
Poročilo poda Dušan Bremec - vodja medobčinske inšpekcijske službe in medobčinske redarske službe.  
 
Poročilo o delu v letu 2020 je napisano na podlagi četrtega poglavja Sporazuma z naslovom » Načrtovanje ter način 
dela in poročanja«, ki je vsebovan v Sporazumu o medsebojnih pravicah, obveznostih in odgovornostih ter drugih 
razmerjih med Mestno občino Nova Gorica, Občino Ajdovščina in Občino Brda, kot soustanoviteljicami organa skupne 
občinske uprave z imenom Medobčinska uprava Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda. 
 
Medobčinska uprava opravlja upravne, strokovne, pospeševalne in razvojne naloge mestne in občinskih  uprav občin 
ustanoviteljic, ki jih občine s svojimi akti prenesejo na medobčinsko upravo. 
 
V skladu z Odlokom o ustanovitvi Medobčinske uprave, za mestno občino in občini soustanoviteljici, Medobčinska 
uprava lahko opravlja sledeče naloge:  

• občinski inšpekcijski nadzor;  

• občinsko redarstvo;  

• pravno službo;  

• notranjo revizijo.  
 
Pravna služba bo predvidoma aktivirana konec leta 2021, medtem ko je bila Služba notranje revizije aktivirana 
1.12.2020, in sicer z eno notranjo revizorko. 
 
Medobčinska inšpekcijska služba in medobčinska redarska služba sta prekrškovna organa za občine ustanoviteljice.  
Služba notranje revizije je organizirana za izvajanje nalog notranjega revidiranja občin, ožjih delov občin ter javnih 
zavodov in drugih izvajalcev javnih služb, ki so proračunski uporabniki. Služba deluje samostojno in neodvisno ter je 
neposredno podrejena županom občin soustanoviteljic. 
 
Inšpekcijski nadzor je bil v letu 2020 usmerjen na več področij, in sicer na:  

• občinske ceste in javne poti  

• javno kanalizacijo oz. odvajanje in čiščenje komunalnih in odpadnih in padavinskih voda 

• zbiranje in odvoz komunalnih odpadkov  

• plakatiranje  

• rabo javnih površin  

• druga aktualna področja (prijave)  

• pomoč štabom CZ - observacija terena, predvsem izletniških točk, prostorov potencialnega zbiranja večjega 
števila ljudi, mejnih prehodov, za spremljanje upoštevanja ukrepov za preprečevanje širjenja koronavirusa.  

 
Medobčinska redarska služba oz. občinski redarji so pri izvajanju nalog občinskega redarstva po uradni dolžnosti 
opravljali naloge v skladu s predpisi, ki urejajo občinsko redarstvo, s predpisi, ki urejajo prekrške ter drugimi državnimi 
in občinskimi predpisi, ki urejajo njihova pooblastila. Naloge občinskega (medobčinskega) redarstva opravljajo občinski 
redarji kot pooblaščene uradne osebe. 
 
Največ pozornosti so občinski redarji namenili:  

• občinskim cestam in javnim potem;  

• mirujočemu prometu;  

• kontroli prometa v neposredni bližini šol in vrtcev;  

• urejenosti ekoloških otokov;  

• plakatiranju;  

• vzdrževanju javnega reda in mira;  

• varnosti javnega premoženja, naravne in kulturne dediščine;  

• ter drugim aktualnim področjem.  
 
Obsežen del prvega polletja, oz. dva meseca in pol, je Medobčinska redarska služba izvajala vsakodnevni nadzor na 
terenu, tako rekoč 7 dni v tednu, s poudarkom na observacijo okolice, kjer bi lahko bile zaznane potencialne kršitve 
predpisanih ukrepov za preprečevanje širjenja koronavirusa. Namreč, epidemija je bila razglašena 13. marca in je 
trajala do 31.5.2020. Med delovanjem je bila vzpostavljena zveza z občinskimi štabi CZ, Policijo in Zdravstvenim 
inšpektoratom. 
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S policijo je bilo izvedenih kar nekaj skupnih patrulj, predvsem z namenom nadzora prometa in javnih površin ter ob 
tem odkrivanja morebitnih kršiteljev protikoronskih ukrepov.  
 
Drugi val epidemije je bil razglašen 19.10.2020 in v času izdelave zadevnega poročila še vedno traja. Pridobljene 
izkušnje iz prvega vala epidemije, je medobčinska redarstva služba spridoma uporabila pri učinkoviti borbi zoper 
epidemijo tudi v drugem valu.  
Vse te naloge so bile realizirane med izvajanjem tekočih nalog občinskega redarstva. 
 
Sicer pa je Medobčinska redarska služba največ pozornosti namenila zaščiti najranljivejših udeležencev v cestnem 
prometu, med katere spadajo otroci, starejše osebe in invalidi. V ta namen je bila organizirana prisotnost občinskih 
redarjev na lokacijah, kjer se je predvidevala njihova prisotnost, kot npr. bližina šol, otroških igrišč, ustanov 
institucionalnega varstva starejših in otrok, zdravstvenih domov in lekarn. V prvem tednu začetka osnovnošolskega 
pouka so zagotovili prisotnost občinskih redarjev pri osnovnih šolah in skupaj s policijo zagotavljali varno pot v šolo.  
Operativno so tudi sodelovali pri poostrenem nadzoru parkirišč za invalide ob dnevu invalidov, ki je vsako leto na dan 
3. decembra.  
Vzpostavljeno je tekoče operativno sodelovanje z občinskimi izvajalci gospodarskih javnih služb (komunalne zadeve, 
vzdrževanje javnih površin in občinskih cest), kjer so obstoječi konstruktivni odnosi oziroma sodelovanje, garant za 
reševanje problematik na terenu. 
 
Nadzor nad zapuščenimi vozili je potekal tekoče v vseh treh občinah, saj je bilo odstranjeno znatno število zapuščenih 
vozil.  
V Občini Ajdovščina so postopki že bili utečeni, medtem ko je Mestna občina Nova Gorica v prvi polovici leta sprejela 
ustrezen odlok, ki je omogočil učinkovit nadzor in ukrepanje. V Občini Brda so ravno tako sprejeli Odlok o ravnanju z 
zapuščenimi vozili, in sicer v drugi polovici leta, vendar na njenem območju ni bilo zaznati zapuščenih vozil na javnih 
površinah. 
 
Župan Franc Mužič se zahvali za podano poročilo. Želi si, da bi bila redarska služba v Brdih več prisotna. Opozori 
predvsem na blatne ceste, saj se blato iz vinogradov in sadovnjakov prenaša na cestišča. To je zelo neodgovorno s 
strani lastnikov, da za sabo cestišča ne počistijo. Resnično bi jih bilo potrebno sankcionirati.    
Izpostavi tudi kontejnerska mesta, saj se občani zelo neodgovorno obnašajo pri ločevanju odpadkov (npr. gradbeni 
material). Apelira tudi na občinski svet, saj se je potrebno na to odzvat in občane na to opozarjati. Če se želi ohraniti 
razvoj turizma v Brdih, potem je potrebno Brda ohranjati lepa in urejena. Predlaga, da tudi medobčinska inšpekcijska 
služba zabeleži neka opažanja in vse skupaj objavi v Briškem časniku.  
 
Silvan Peršolja pove, da je poročilo zelo pozitivno predstavljeno. Namen te službe je, da izvrši tisto za kar je 
ustanovljena v okviru svojih pristojnosti. Zaznati je, da se želje oz. vzroki, zaradi katerih ta služba obstaja, rešujejo.  
 
Vilka Prinčiča zanima, ali se medobčinska inšpekcijska služba ukvarja tudi s črnimi odlagališči.  
 
Dušan Bremec pojasni, da so komunalni odpadki v njihovi pristojnosti medtem, ko pa gradbeni in drugi odpadki pa ne. 
V kolikor pridobijo informacijo, ki ni v njihovi pristojnosti, odreagirajo in prijavijo okoljski inšpekciji. Če podatkov ne 
dobijo in povzročitelj ni znan, potem je dolžan lastnik na svoje stroške sanirati, ne glede na to ali je to pravna ali fizična 
oseba.  
 
Vilko Prinčič pove za primer in sicer v dolini potoka »Birša«, kjer je na določeni točki ogromno smetišče, odpadki pa 
taki, da bi se jih lahko odvrglo na običajna kontejnerska mesta. Iz smetišča se širijo tudi zelo neprijetne vonjave 
(odvržene školjke). 
 
Dušan Bevčar poda opozorilo, da pri šoli v Kojskem, ko starši zjutraj vozijo otroke v šolo in so vsa parkirišča zasedena, 
neodgovorno ustavljajo vozila na sredini ceste in otroci gredo po cesti do šole. Predlaga, da se zaradi tega poveča 
nadzor.  
 
Lilijana Kastelic dopolni predlog svetnika Vilka Prinčiča in opozori na divje odlagališče na cesti Fojana – Medana, zato 
predlaga ogled tudi na tej lokaciji in prijavo ustrezni inšpekciji. Gre za zelo obiskano pohodno pot.  
 
Dušan Bremec predlaga, da se opravi razprave znotraj vaških in krajevne skupnosti ter poišče ustrezne rešitve. Tudi 
objave v Briškem časniku so več kot dobrodošle.    
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Župan Franc Mužič se s predlaganim strinja. Ko se bo stanje zaradi COVID 19 nekoliko umirilo je predviden sestanek s 
predsedniki vaških in krajevne skupnosti, na katerem bo lahko izpostavljena tudi ta problematika. Na sestanek bo 
povabljen tudi g. Bremec.  
 
Goran Simčič se zaveda, da morajo biti določeni postopki izpeljani v skladu z vso potrebno zakonodajo. Včasih pa bi 
mogoče pri določenih primerih zaleglo že eno opozorilo s strani inšpekcijske službe. Predlaga tudi, da se večkrat izvede 
pregled odvrženih odpadkov in opozori morebitne kršitelje.  
 
Anita Manfreda pove, da je bila v lanskem letu izpeljana ena akcija pregleda odvrženih odpadkov. Na podlagi 
pridobljenih podatkov iz katerih je bilo mogoče razbrati, kdo je odpadke odvrgel, so vsi ti prejeli obvestilo s strani 
podjetja Komunala Nova Gorica d. d.. Strinja pa se, da se take akcije opravi večkrat in nenapovedano.   
  

Ad 5. 
 
Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Brda – druga obravnava 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
  
Občinski svet Občine Brda je v prvi obravnavi sprejel Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu 
v Občini Brda.  
Predlog odloka je predhodno obravnavala Statutarno pravna komisija, ki je predlagala v nadaljevanju navedene in 
upoštevane dopolnitve. Občinski svet je predlog odloka obravnaval in na besedilo ni imel nadaljnjih predlogov 
dopolnitev. 
 
Spremembe odloka glede na prvo obravnavo so tako sledeče: 

• V 50. členu odloka se v drugem odstavku spremeni zadnji stavek tako, da se po novem glasi: »Širina dvojnega 
groba je najmanj 1,8 m, dolžina pa 2,1 m.« 

 

• Za 63. člen se doda novi 64. člen, ki se glasi: 
»64. člen  

(sprejem pravilnika) 
Pravilnik o raztrosu pepela, v katerem se natančneje določi raztros pepela v smislu določil 39. člena tega odloka, se 
sprejme v šestih (6) mesecih po uveljavitvi tega odloka.« 
 

• Prejšnja 64. in 65. člen postaneta 65. in 66. člen. 
 
Ostalo besedilo odloka se ne spreminja. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v 
Občini Brda.   

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 6. 

 
Imenovanje predstavnikov Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Sveta zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo za imenovanje predstavnikov 
ustanovitelja v svet zavoda.  
Svet zavoda šteje 11 članov: :  

 3 predstavniki občine ustanoviteljice; 
 5 predstavnikov delavcev zavoda;   
 3 predstavniki staršev  

 
Mandat članov sveta zavoda traja štiri leta in so po preteku mandata lahko ponovno imenovani oziroma izvoljeni 
največ dvakrat zaporedoma.   
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Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 1. 2. 2021 pozvala vso zainteresirano 
javnost v Občini Brda, da posreduje predloge kandidatov za predstavnike ustanovitelja v Svet zavoda Osnovna šola 
Alojza Gradnika Dobrovo.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 10. redni seji, dne 25. 2. 
2021 in sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda za predstavnike 
Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo:  

1. Majda Rožič Protić, Imenje 14, 5211 Kojsko  
2. Metka Jelinčič Maraž, Hum 74, 5211 Kojsko  
3. Mojca Torkar Pahor, Hum 71, 5211 Kojsko  

 
Silvan Peršolja pove, da je ena od najpomembnejših nalog sveta zavoda imenovanje ravnatelja šole. Zanima ga, kako 
poteka komunikacija s predstavnicami ustanovitelja, da lahko nato izražajo merila in pričakovanja občine.  
 
Anita Manfreda pojasni, da vsak predstavnik ustanovitelja Občine Brda prejme ustrezna navodila kako mora ravnati in 
v katerih primerih mora posredovati, če je v dilemi. Predstavniki ustanovitelja izpolnjujejo navodila oz. odločitve 
občinskega sveta, ki predstavnike občine tudi imenuje. Občinska uprava jim je na voljo in v kolikor imajo kakršnokoli 
vprašanje, se nanjo vedno lahko obrnejo.     
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo imenuje:  
1. Majda Rožič Protić, Imenje 14, 5211 Kojsko  
2. Metka Jelinčič Maraž, Hum 74, 5211 Kojsko  
3. Mojca Torkar Pahor, Hum 71, 5211 Kojsko  

2. Ta sklep velja takoj.  

  
Ad 7.   

 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Cerovo 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je uredila zemljiško knjižno stanje na parceli št. 2325 k. o. Cerovo, ki predstavlja javno pot LC 020032. 
Glede na to, da navedena nepremičnina ni zaznamovana kot javno dobro, se Občinskemu svetu Občine Brda predlaga, 
da  sprejme sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

1. S tem sklepom pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnina z ID znakom:  

• parcela 2289  2325 katastrska občina 2289 CEROVO parcela 2325 (ID  4098606)), ki je v lasti Občine 
Brda. 

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti 
Občine Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. 
Po pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

  
Ad 8. 

 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Šmartno   
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je uredila zemljiško knjižno stanje na parceli št. 1096/5 k. o. Šmartno, ki predstavlja del obračališča in del 
pločnika v Šmartnem . Glede na to, da navedena nepremičnina ni zaznamovana kot javno dobro, se Občinskemu svetu 
Občine Brda predlaga, da sprejme sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena.  
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

1. S tem sklepom pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnina z ID znakom:  

• parcela 2281 1096/5 katastrska občina 2281 ŠMARTNO parcela 1096/5 (ID 6910201), ki je v lasti 
Občine Brda. 

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti 
Občine Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. 
Po pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

  
Ad 9. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 16. redne seje  
 
Silvan Peršolja z odgovorom glede nastavitve senzorjev javne razsvetljave ni zadovoljen. Navedeno je, da so senzorji 
optimalno nastavljeni hkrati pa, da v kolikor se zazna, da na določeni lokaciji senzorji ne delujejo pravilno, bo 
koncesionar zadevo optimiziral.  
 
Doda še pripombo glede obvoza proti Višnjeviku. Čudi se potrpljenju lokalnih prebivalcev, ki dejansko vozijo po blatu. 
Predlaga, da bi se vozišče nekoliko uredilo z gramozom in prav tako skrajšalo zaporo ceste.    
 
Župan Franc Mužič pojasni, da gre v tem primeru za zelo zahtevno investicijo. Seznanjen je sicer s pripombami, da bi 
lahko bila zapora ceste drugače nastavljena, ampak dejstvo je, da se kot župan in prav tako strokovne službe ne 
morejo vmešavat v delo izvajalca.  
 
Kar se tiče odgovora glede javne razsvetljave bodo občinske službe dopolnile odgovor.   
 

Ad 10. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Karlo Passoni  
1. Zanima ga, ali občina razpolaga s podatkom, koliko je že narejenih priključkov v sklopu projekta RUNE? 
2. V kakšni fazi je izgradnja igrišča ob vrtcu v Kojskem?  
 
Silvan Peršolja 
Občinski svetniki so prejeli dopis s strani Zdenka Peršolje iz Imenja. V zvezi s tem opozori na problem, kako vnaprej 
sporočati neko željo in pričakovanja. Brda so predmet nakupa nepremičnin s strani kupcev, ki imajo na razpolago 
veliko premoženja. Brda so občutljivo okolje in pričakuje se, da se kupci nepremičnin zlijejo z okoljem. Občina bi 
morala biti kontakt in zagovarjati stališče, da ne prihaja do dodatnih konfliktov. Potrebno je dati vedeti, da lokalna 
skupnost tega ne bo podpirala, saj je lokalna skupnost je neka skupnost, ki ima določena pravila.     
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
S strani občanov je prejela veliko vprašanj in sicer, ali obstaja kakšna možnost, da bi se v Brdih izvajalo testiranje na 
Sars-COV-2, saj je v Brdih ogromno trgovcev in podjetnikov, ki morajo test obvezno opraviti. S tem bi lahko razbremenili 
točko za testiranje v Novi Gorici in pospešili zadeve.  
 
Damjan Birtič  
1. Leta 1977 se je melioriralo področje reke Reke od kleti pa vse do državne meje. Takrat se je izvajala tudi 

komasacija in se je katastrsko uredilo. Na žalost je en del tega področja izpadel iz katastrske ureditve iz seveda 
takrat neznanih razlogov. Pri poskusu ureditve rečnega brega reke Reke od mosta za vas Fojana do »Kržade« se je 
naletelo na razumevanje lastnikov zemljišč, ki so izrazili veselje in dali soglasje k temu, da se rečna brežina uredi in 
izrazili željo, da se parcele dokončno zarišejo v kataster oz. da se stanje, ki je v naravi, tudi dokončno zariše v 
kataster, da bi se zadeva zaključila po skoraj 50-ih letih. Torej, občino naproša, da se zaveže in srednjeročno zadeve 
dokončno uredi.  

2.  Ali je bilo potrebno pri izgradnji krožišča v Drnovku za cca 20m ceste postaviti semafor, saj je bila cesta primerno 
razširjena. Ali je v bodoče možno izvajati dela brez takih zapor in ali bo bodoče krožišče zahtevalo še nadaljnje 
zapore. Trenutna zapora je bila nesmiselna, saj je bilo vozišče pregledno in tudi za večja prevozna sredstva bi se 
dalo urediti bolj tekoče.   
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Aleš Simčič  
Na sejah občinskega sveta je bil že večkrat prisoten poveljnik Štaba CZ Občine Brda, kjer je potekala razprava v zvezi z 
razglašeno epidemijo in v zvezi s tem povezanimi aktivnostmi. Pred nekaj časa so občinska gospodinjstva prejela tudi 
zgibanke s pozivom župana, naj se občani držijo ukrepov, saj je prihajalo dnevno do velikega števila okužb. Tudi sedaj 
je velik problem pri zbiranju ljudi na javnih mestih predvsem na območju Štalonov. Sam se je tri dni zaporedoma 
zapeljal mimo Štalonov in opazil večje skupine ljudi, nekje okrog 100, ki so se med seboj družili brez varne razdalje in 
mask.    
 
Teja Jelina  
Republika Slovenija v letošnjem letu praznuje 30. obletnico samostojnosti in podaja pobudo, da bi Občina Brda 
pripravila prireditev ob tem praznovanju seveda v skladu s COVID situacijo v tistem trenutku.   
 
Goran Simčič  
Predlaga, da občina sprejme sklep o subvencioniranju cepljenja proti klopom.  
 

Ad 11. 
 
Realizacija sklepov 16. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 19.07.    
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